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Viken idrettskrets 

Protokoll styremøte 29/20-22  

Dato:   12.10.2021 

Sted:   Teams 

Til stede: 

 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud (leder), Turid Williksen (1. nestleder), Ingunn Hensel (2. 

nestleder), Anita Hokholt Engh, Emilie Karlsen, Lise Christoffersen, Erik 

Unaas, André Hansen (ansattes representant), Andreas Haugen, Pål 

Thomassen, Jon Syversen, Kjetil Bakke 

 

Varamedlemmer:  Atle Magne Strandos, Hilde Stokke, Arild Kristensen 

Fravær:  Samir Tawfiq 

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), Marte 

Bøhm Nordahl, Johan Conradson, Ole Martin Petersen 

 

Habilitet:   Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i sakene.  

Representasjonsoppdrag: 
 
Ingunn Hensel:  

• 06.10: Like muligheter og VM i bryting, Jordal Amfi 

• 07.10: IKSU 

• 11.10: Møte m/NIF om spillemiddelsøknaden 
 
Turid Williksen: 

• 13.9. Møte IKSU (Idrettskretsenes samarbeidsutvalg) 
• 15.9. Dialogmøte Viken Fylkeskommune 
• 15.9. Styremøte Buskerud skiskytterkrets (tema anlegg) 
• 16.9. Idrettskrets-ledermøte (møteleder) 
• 21.9. Møte prosjektgruppen IK2030 
• 23.9. Høringsmøte for idrettsråd for saker til eord. idrettsting 
• 24.9. NIF Åpen time 
• 27.9. NIF Lederforum 
• 30.9. NIPA-foredrag om idrettens autonomi 
• 4.10. Møte IKSU (Idrettskretsenes samarbeidsutvalg) 
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• 7.10. Idrettskrets-ledermøte (møteleder)  
• 11.10. Møte med NIF om Spillemiddelsøknaden 

Roar Bogerud: 

• 15.10 dialogmøte fylkeskommunen 

• 15.10 Møte hovedkomiteen for VM skiflyvning Vikersund 

• 16.10 Seminar "Sammen om barna i Asker" 

• 16.10 Idrettskretsledermøte 

• 23.10 Møte med idrettsrådene i Viken 

• 28.10 Møte Folkehelseutvalget VIK 

• 30.10 Møte NIPA 

Infosaker  
 
186/20-21 

• VIK har mottatt sak fra NIFs domsuvalg og sak fra Antidoping Norge. Administrasjo-
nen har etterlyst felles retningslinjer om informasjon i denne typen saker, fra NIFs ju-
ridiske avdeling.  

• Av helsemessige årsaker har valgkomiteens leder Berit Brørby trukket seg. Geir Lillet-
vedt blir ny leder av komiteen og vara Per Anders Owren går inn som fast medlem.   

• Pandefrinytt v/Ole Martin Petersen: Flott gjenåpning 25. september på Gol, stor takk 
til Atle Magne Strandos om holdt i arrangementet. I tillegg har det vært gjennomført 
mange vellykkede Pandefri-samlinger i Viken. Prosjektet har mottatt ytterligere mid-
ler fra Viken fylkeskommune, og har nå 2,2 mill. til utdeling; 217 søknader vil i disse 
dager motta støtte. Styret gav uttrykk for stor tilfredshet med prosjektet og pekte på 
at det ligger en krevende oppgave foran oss i det å få både utøvere og frivillige til-
bake.   

• Gullvaffel v/Ole Martin Petersen: Nå starter arbeidet med å få frivilligheten tilbake og 
månedens gullvaffel er tenkt som en hyllest til hverdagshelten. Vi løfter opp de frivil-
lige og jobber for å synliggjøre suksesshistorier. Prosjektet antas å ha stort spred-
ningspotensiale, og i forkant av «slipp» av månedens gullvaffel vil vi ha klart redaksjo-
nelt stoff for SOME og lokal presse. Prosjektet passer godt inn i Frivillighetens år 
2022. Vi jobber med å skaffe en samarbeidspartner for prosjektet, og har i den for-
bindelse vært i kontakt med Orkla som selger kjeksmerket «Gullvaffel». Styret ba om 
at representantene i ildsjelkomiteen utarbeider kriterier for å bli månedens gullvaf-
fel.  

• Politisk kvarter: Johan Conradson presenterte kommuneindeksen. Indeksen er tenkt 
som et verktøy for idrettsrådene for dialog og samarbeid med egen kommune, basert 
på sammenlignbare fakta kommunene imellom. Modellen er i tillegg oversendt NIF 
på forespørsel, og da med tanke på utarbeiding av et nasjonalt verktøy. Vårt utgangs-
punkt med indeksen var å ha på plass et faktabasert verktøy til bruk i kommuneval-
get 2023. Planen fremover er å presentere indeksen på kommende idrettsrådssam-
linger. Styret ser indeksen som et veldig bra verktøy for idrettsrådene og anbefalte at 
også de styremedlemmene med ansvar for de aktuelle idrettsrådene deltar på id-
rettsrådssamlingene.  
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Vedtak: Styrets representanter i ildsjelkomiteen utarbeider kriterier for å bli månedens gull-
vaffel. For øvrig tas sakene til etterretning.  
 
Vedtaksaker 
 
187/20-21 Protokoll fra styremøtet 14. september 2021 
 
Vedtak: Protokollen fra styremøtet 14. september 2021 vedtas 
 

188/20-22 Inkluderingsarbeidet i VIK og overordnede prinsipper for tildeling  

Saksframlegg var vedlagt og saken ble presentert av Marte Bøhm Nordahl. 
Etter evaluering av ordningen har KUD fortsatt med samme målgrupper, men gitt noe mer 
handlingsrom for lagene som driver inkluderingsarbeid. I tillegg er kommunene Moss, Ringe-
rike, Halden, Indre Østfold og Lillestrøm tatt inn i ordningen.  
Erfaringen vi gjorde oss med å administrere søknader opp mot den fylkeskommunale ord-
ningen var at stor innsats gav liten uttelling, og administrasjonen ønsker for fremtiden å fo-
kusere på KUDs ordning samtidig som vi oppfordrer kommuner til selv å søke innenfor den 
fylkeskommunale ordningen. Det ble stilt spørsmål om administrasjonens erfaring med fri-
tidskorter, men det er tidlig i prosessen og således vanskelig å konkludere.  
 
Vedtak:  
Viken Idrettskrets konsentrerer seg om inkluderingsordningen til KUD og NIF i 2022. 

Viken Idrettskrets koordinerer inkluderingsmidlene i de områdene i Viken som er en del av 
KUD`s inkluderingsordning; Lillestrøm, Moss, Indre Østfold, Halden, Ringerike, Ullensaker, 
Bærum, Lørenskog, Asker og Nordre Follo.  Drammen, Sarpsborg og Fredrikstad forvalter 
ordningen direkte via NIF.  

VIK anmode alle klubber og idrettsråd i Viken om å søke direkte til fylkeskommunen på mid-
ler til “Inkluderende møteplasser”. VIK og VFK bør orientere hverandre om tildelingene og ha 
jevnlig dialog om inkluderingsarbeidet.  
 
189/20-22 Tildelingsutvalget for Aktive lokalsamfunn 
Saksframlegg var vedlagt og saken ble presentert av Hilde Stokke. Styret var tilfreds med 
framdrift og utdelingskriterier i prosjektet.  
 
Vedtak: Hilde Stokke velges til leder av tildelingsutvalget for Aktive lokalsamfunn 

190/20-22 Regionsreformen  

Saksframlegg var vedlagt.  
Styret diskuterte VIKs rolle og ståsted rundt reformen og ba om administrasjonens erfaringer 
som VIK før vedtak fattes i saken.  
 
Vedtak: Administrasjonen bes orientere styret på kommende styremøte om erfaringer med 
dagens organisering i Viken idrettskrets.  
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191/20-22 Eventuelt 

• Det vil avholdes fysisk styremøte 14. desember kl 16:00, m/etterfølgende julemiddag 
sammen med administrasjonen og overnatting for de som ønsker. Arrangementet 
holdes i Oslo.   

• Tilbakemelding fra Kontrollutvalget av 23.09.2021 v/Ingunn Hensel 

 
Ingunn Hensel informerte om at Kontrollutvalget har tilskrevet VIK med informasjon 
om at de vil ha en bemerkning om styrets behandling av B-saken på kommende 
kretsting. Det er uvisst om VIKs kommende evaluering av prosessen vil endre på Kon-
trollutvalgets innstilling.  

 

• Styrets helhetlige arbeidssituasjon v/Ingunn Hensel 

 
Ingunn Hensel orienterte om gangen i VIKs og NIFs behandling av B-saken. Lise Kris-
toffersen og Pål Thomassen orienterte deretter om sin situasjon  -etterfulgt av styrets 
utveksling om sakens betydning for VIKs arbeidssituasjon. Det var enighet om at sa-
ken tas opp til diskusjon og eventuelt vedtak på styreseminaret 29.-30. oktober. 

 
Neste styremøte er 9. november kl. 17:00 på teams.  
 
 
Roar Bogerud, styreleder  
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


